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PROJEKT 

 

 

 

 

 

RADA GMINY GNIEZNO 

 

Protokół nr LIII/2022 
 

z LIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno VIII kadencji w dniu 14 lipca 2022r.                                   

zwołanej w trybie zdalnym za pomocą oprogramowania do prowadzenia 

wideokonferencji 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji wzięło udział 15 radnych.                       

 

 

W sesji uczestniczyli również: 

1. Wójt Gminy Gniezno – Maria Suplicka, 

2. Skarbnik Gminy Gniezno – Lidia Lebizon, 

3. Kierownik Referatu Gospodarki i Rozwoju – Robert Błoch. 
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Przyjęty porządek obrad LIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno: 

1. Otwarcie LIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno i przyjęcie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany uchwały budżetowej na 2022 r., 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Gniezno. 

3. Zakończenie obrad LIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno. 
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Przebieg LIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno w dniu 14 lipca 2022 r. 

 

1. Otwarcie LIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno i przyjęcie porządku obrad 

 

Obrady LIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno rozpoczęto o godz. 10.14. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Otwieram LIII sesję Rady Gminy Gniezno. Sesja została zwołana 

na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym – Dz.U. z 2022r. poz. 

559 ze zmianami oraz art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020r. o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID19 i innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych – Dz.U. z 2021r. poz. 2095 i zostanie przeprowadzona w trybie 

zdalnym. 

Witam serdecznie Wójta Gminy Gniezno – Panią Marię Suplicką. Witam Skarbnika Gminy Gniezno – 

Panią Lidię Lebizon. Witam Panie i Panów radnych Gminy Gniezno, pracowników Urzędu Gminy, 

sołtysów i wszystkie osoby, które obserwują transmisję dzisiejszej sesji Rady Gminy Gniezno. 

W związku z tym, że sesja odbywa się zdalnie, sprawdzę obecność, aby ustalić czy ilość radnych jest 

wystarczająca do podejmowania uchwał w dniu dzisiejszym – czy mamy kworum, żeby uchwały 

podejmować, a kworum to jest 8 osób. 

Drodzy Państwo, przystępuję do wyczytywania obecności alfabetycznie. Radna Maria Brykczyńska? 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Obecna. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radna Kamila Butrymowicz?  

 

- Radna Kamila Butrymowicz: Obecna. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Ciesielski Łukasz? Radny Dobrzyński Patryk?  

 

- Radny Patryk Dobrzyński: Jestem. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Dziel Bolesław? Pan radny Fryza Jakub? 

 

- Radny Jakub Fryza: Jestem. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Górna Agata? 

 

- Radna Agata Górna: Jestem. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Marian Kaźmierczak? 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Jestem. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Lewandowski Zygmunt? 

 

- Radny Zygmunt Lewandowski: Jestem. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Majewski Ryszard? 

 



 

4 
 

- Radny Ryszard Majewski: Jestem. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Modrzejewska Iwona? 

 

- Radna Iwona Modrzejewska: Jestem. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Nawrocka Wioletta? 

 

- Radna Wioletta Nawrocka: Jestem. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Nawrocki Mariusz – obecny. Pani radna Pajkert Iwona? 

 

- Radna Iwona Pajkert: Obecna. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska? 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Jestem. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Jeszcze się cofnę – Pan radny Ciesielski Łukasz? Jest zalogowany, 

ale nie odzywa się, może się przyłączy. Jeszcze raz zapytam – Pan radny Dziel Bolesław? Też nie.  

Na tą chwilę, drodzy Państwo, obecnych jest 13 radnych. W tym momencie nieobecny jest radny 

Ciesielski Łukasz i radny Dziel Bolesław. Jeżeli coś się zmieni to będę Państwa o tym na bieżąco 

informował. W każdym bądź razie, uchwały podejmowane będą prawomocne. 

Drodzy Państwo, sesja została zwołana na wniosek Wójta Gminy Gniezno. We wniosku był załączony 

porządek obrad, więc ten porządek, który Pani Wójt załączyła, proponuję aby był porządkiem 

obowiązującym, chyba że ktoś z Państwa radnych zawnioskuje o zmianę porządku. Jest taka możliwość, 

tylko przypominam, że przy zmianie porządku sesji wywołanej w tym trybie, musi być uzyskana 

bezwzględna większość i musi być zgoda wnioskodawcy, czyli musi być zgoda Wójta na zmianę 

porządku. Czy ktoś z Państwa chciałby może zmienić porządek albo ma jakieś uwagi?  

Nie widzę, w takim razie uznaję, że ten porządek, który we wniosku przedstawiła Pani Wójt, będzie 

porządkiem obowiązującym na dzisiejszej sesji. 

Drodzy Państwo, jeszcze kilka informacji technicznych odnośnie głosowania. Głosowania będą imienne 

przez to, że sesja odbywa się na Teams. Jak już będziemy przy uchwałach właściwych to podczas 

głosowania będą Państwo odpowiadać: „jestem za”, „jestem przeciw” lub „wstrzymuję się od 

głosowania”. W trakcie dyskusji proszę pisać na czacie o udzielenie głosu lub ewentualnie włączać 

opcję tej łapki, wtedy Państwu głosu będę udzielał. Czy Państwo radni mają do tego momentu pytania? 

Czy może dołączył Pan radny Dziel albo Pan radny Ciesielski? 

 

- Radny Łukasz Ciesielski: Jestem. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Ciesielski, tak? 

 

- Radny Łukasz Ciesielski: Tak, tak. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dołączył Pan radny Ciesielski i jest nas teraz 14 osób.  

Pan radny Dziel nas słyszy? Może jeszcze się uda, jest problem z połączeniem. 

Drodzy Państwo, mamy początek za sobą. Zamykamy punkt 1 i przechodzimy do punktu 2 – „Podjęcie 

uchwał w sprawie…”. 
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2. Podjęcie uchwał w sprawie:  
   a) zmiany uchwały budżetowej na 2022 r. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pierwsza uchwała to uchwała ws. zmiany uchwały budżetowej na 

2022r. Oddaję głos Skarbnikowi Gminy Gniezno – Pani Lidii Lebizon. 

 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Dziękuję. Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, uchwała Rady Gminy 

Gniezno z dnia 14 lipca 2022r. ws. zmiany uchwały budżetowej na 2022r.  

W uchwale Rady Gminy Gniezno z dnia 21 grudnia 2021r. ws. uchwały budżetowej na 2022r. 

wprowadza się następujące zmiany: 

1. Zwiększa się ustaloną w § 1 ust. 1 uchwały budżetowej (po zmianach) łączną kwotę dochodów 

budżetu na 2022 rok o kwotę 696.722,00 zł do kwoty 79.792.772,64 zł w tym: 

- dochody bieżące zwiększa się o kwotę 5.000,00 zł do kwoty 65.538.136,19 zł 

- dochody majątkowe zwiększa się o kwotę 691.722,00 zł do kwoty 14.254.636,45 zł 

2. Zwiększa się ustaloną w § 2 ust. 1 uchwały budżetowej (po zmianach) łączną kwotę wydatków 

budżetu na 2022 rok o kwotę 696.722,00 zł do kwoty 83.627.417,64 zł z tego: 

- wydatki bieżące zwiększa się o kwotę 477.262,97 zł do kwoty 62.633.534,68 zł 

- wydatki majątkowe zwiększa się o kwotę 219.459,03 zł do kwoty 20.993.882,96 zł. 

Adekwatnie załączniki nr 1,2,4,7 jak w załączniku do niniejszej uchwały. Dziękuję. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Pani Skarbnik. Otwieram dyskusję nad projektem 

uchwały, którą przedstawiła pokrótce Pani Skarbnik. Proszę o zadawanie pytań i zgłaszanie chęci 

udziału w dyskusji. Pani radna Maria Brykczyńska, proszę bardzo, udzielam głosu w tym punkcie. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Nie wiem czy to jest bezpośrednie pytanie do Pani. Chodzi mi o nowe 

zadania, które teraz są wprowadzone do budżetu. Nie wiem, w którym miejscu ten chodnik w Jankowie 

Dolnym? Jeszcze nowe zadanie o oświetlenie, zdaje się. 

 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Ja poproszę Pana Kierownika Referatu Inwestycji – Pana Błocha. 

 

- Kierownik Robert Błoch: Dzień dobry. Jeżeli chodzi o Jankowo Dolne, jest to chodnik, o którym 

wielokrotnie rozmawialiśmy na różnych Komisjach czy też bodajże podczas którejś sesji. Chodzi o 

chodnik przy markecie Dino. Będzie to chodnik, który będzie umożliwiał przejście ze ścieżki na drugą 

stronę drogi gminnej, dawnej krajowej. W tym miejscu będziemy przedłużać chodnik, który wykonało 

Dino na własny koszt, a my ten chodnik będziemy przedłużać w stronę drogi gminnej prowadzącej do 

dawnego Bacutil. To jest bardzo krótki fragment, ale jest to niezbędne dla bezpieczeństwa. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Rozumiem. Jeszcze chyba zmiana jest w oświetleniu – jedno zadanie 

usunięto… 

 

- Kierownik Robert Błoch: To jest przeniesienie środków między zadaniami – zmniejszenie na jednym i 

zwiększenie na drugim. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Dobrze, a tak przy okazji jak już Pan tutaj jest – dzisiaj miało być otwarcie 

ofert. Była jakaś oferta? 
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- Kierownik Robert Błoch: Tak, jeżeli chodzi o projekt na przebudowę drogi w Lubochni to wpłynęła 

jedna oferta na kwotę 124.000,00 zł.  

 

- Radna Maria Brykczyńska: A jaka była kwota podana w ofercie z gminy? 

 

- Kierownik Robert Błoch: My mieliśmy na tym bodajże 66.000,00 zł. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: No dobrze, dziękuję. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Widzę, że jest Pan radny Dziel. Proszę mikrofon włączyć. 

 

- Radny Bolesław Dziel: Dzień dobry, bardzo przepraszam za spóźnienie.  

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Ok, jest Pan z nami, dziękuję. Ja mam pytanie jeszcze do Pana 

Kierownika. Chodzi mi o chodnik w m. Wełnica - jedna z dłużej trwających inwestycji w naszej gminie. 

Ja bym chciał otrzymać zapewnienie, że ten chodnik… Ściągamy duże pieniądze z tego zadania i one są 

przenoszone do WPF, Panie Kierowniku, tak? Może Pan skomentować tą zmianę? 

 

- Kierownik Robert Błoch: Generalnie zakładamy, że w tym roku najprawdopodobniej, jeżeli uda nam 

się tą sprawę doprowadzić do końca i rozstrzygnąć później przetarg na wykonanie tego chodnika to 

myślę, że w tym roku zdążymy jedynie podpisać umowę z wykonawcą, więc myślę, że nie ma sensu, że 

tak powiem, później wciskać tego na środki niewygasające tylko wrzucić to w WPF i będziemy to 

realizować w przyszłym roku. Sam Pan dobrze wie jakie problemy różnego rodzaju ciążą na tym 

zadaniu, bo jest to i problem formalny ze względu na to, że wchodzimy w grunt, którego właścicielami 

były osoby nieżyjące, nie było żadnych spadkobierców. Bardzo dużo czasu zajęło, żeby to ogłosić w 

prasie nawet ogólnokrajowej, bo tak to jest wymagane w takich przypadkach. Kiedy tę sprawę udało 

nam się uregulować, przeprowadziliśmy podział nieruchomości pod ten chodnik, a następnie 

zapytaliśmy właścicieli tych nieruchomości czy wyrażają zgodę na sprzedaż części swoich działek na 

naszą inwestycję. Tu też, jak dobrze Pan wie, niestety nie wszyscy mieszkańcy przychylnie się do tego 

odnieśli. W przypadku jednej działki mieliśmy odmowę sprzedaży nam części nieruchomości, także 

wiele problemów formalnych, ale naszym celem jest to zrealizować i robimy wszystko, żeby tak się 

stało. Teraz praktycznie mamy tylko do omówienia kwestię u notariusza, jeżeli chodzi już o sprzedaż 

tych nieruchomości, na które mamy zgodę od właścicieli. Następnie projektant będzie aktualizował już 

wykonany projekt na wykonanie tego chodnika. Dalej będziemy załatwiać formalności w Starostwie 

Powiatowym i jak te wszystkie czynności zostaną wykonane to dalej pozostaje ogłoszenie przetargu na 

wykonanie i jeżeli oferty wpłyną takie, na które nas będzie stać to będziemy to wykonywać. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Rozumiem, dziękuję. Przypomnę jeszcze Państwu radnym, że na 

to zadanie już jest zakupiona kostka – już nie pamiętam, ale ponad 1000 m2 kostki zakupione i 

mnóstwo krawężników. Ona jest zdeponowana w dwóch miejscach u prywatnych osób, więc czeka 

materiał i teraz tylko czekamy na prawne ustawienie tego wszystkiego, żeby móc ogłosić przetarg i 

wykonywać. Ja mam takie pytanie, Panie Kierowniku – gdyby się cud zdarzył i zadanie mogło być 

zrealizowane w tym roku, to pieniądze się znajdą również i w tym roku, tak? 

 

- Kierownik Robert Błoch: W tym roku będzie to bardzo trudne, ponieważ sama aktualizacja tego 

projektu to też nie będzie miesiąc ani dwa, a jeśli chodzi o nasze działki to myślę, że nawet gdybyśmy 

u notariusza omówili wszystko to niestety jest to okres wakacyjny, także z tymi terminami może być 

różnie – czy każdy będzie mógł przyjechać na akt notarialny itd. Zakładam, że opracowywanie czy 
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aktualizację dokumentacji już mamy, będziemy mogli rozpocząć we wrześniu. Myślę, że te 2-3 miesiące 

to jest minimum na to i wejdziemy wtedy już w październik, listopad. Myślę, że w listopadzie, nawet 

gdybyśmy ogłosili przetarg, to są formalności, także podpisanie umowy myślę, że będzie działo się pod 

koniec roku, więc jeśli chodzi o wykonanie w tym roku to nie widzę takiej możliwości.  

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dobrze, dziękuję za informację. Mieszkańcy czekali tyle to i 

poczekają jeszcze troszeczkę. Mam nadzieję, że to wszystko będzie finiszowało i się zepnie jakoś w czas. 

 

- Kierownik Robert Błoch: Robimy wszystko, żeby tak było. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję bardzo. Czy Państwo radni mają pytania w tym punkcie 

dot. zmiany budżetowej? Nie widzę, w takim razie zamykam dyskusję w tym punkcie i poddaję pod 

głosowanie tą pierwszą uchwałę. 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Jest pytanie. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Nie miałem zgłoszenia. 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: My we trójkę się zgłaszamy, to dlatego tak pomału. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dobrze, proszę bardzo – Pan radny Marian Kaźmierczak. 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Tak, pytanie jeszcze do Pana Kierownika odnośnie drogi między stawami. 

Jaki jest harmonogram, ile łącznie jest metrów, czy to będzie etapowane? 

 

- Kierownik Robert Błoch: Mówimy o Kalinie, tak? 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Tak, między stawami, czyli z Kaliny w kierunku drogi asfaltowej. 

 

- Kierownik Robert Błoch: Tak jak mówiłem pokrótce na sesji ostatniej – 20 czerwca bodajże 

otworzyliśmy oferty z pierwszego przetargu na to zadanie. Oferty przekraczały to co mamy w budżecie. 

Przetarg zakładał możliwość negocjacji i skorzystaliśmy z tego. Po negocjacjach wpłynęła jedna oferta, 

która nadal przewyższała o prawie 400.000,00 zł to co mamy założone w budżecie. Podjęliśmy decyzję 

o unieważnieniu tego przetargu. W dniu wczorajszym został on ogłoszony ponownie i drugie otwarcie 

ofert dla tego zadania nastąpi w dniu 28 lipca. 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: To bym miał część odpowiedzi, natomiast druga część pytania – jaki to 

jest odcinek i czy to będzie etapowane, Panie Kierowniku? 

 

- Kierownik Robert Błoch: To jest krótki odcinek, to jest niecałe 600m i przewidujemy, że będzie to tylko 

jeden etap. 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: To nam połączy asfalt wychodzący z Kaliny z asfaltem na Wierzbiczanach? 

 

- Kierownik Robert Błoch: Dokładnie tak. 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: To jest 600m? 
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- Kierownik Robert Błoch: Tak.  

 

- Radny Marian Kaźmierczak: To dobrze, dziękuję. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Czy ktoś z Państwa jeszcze chciałby w dyskusji udział wziąć? Nie 

widzę. Pani Brykczyńska? Proszę łapkę opuścić, bo myślałem, że się ponownie zapaliło. 

Drodzy Państwo, zamykam dyskusję i poddaję pod głosowanie projekt uchwały ws. zmiany uchwały 

budżetowej na 2022r. Głosowanie jest imienne i alfabetycznie zaczynamy od Pani radnej Brykczyńskiej 

Marii. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radna Kamila Butrymowicz?  

 

- Radna Kamila Butrymowicz: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Ciesielski Łukasz?  

 

- Radny Łukasz Ciesielski: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Dobrzyński Patryk?  

 

- Radny Patryk Dobrzyński: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Dziel Bolesław?  

 

- Radny Bolesław Dziel: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Fryza Jakub? 

 

- Radny Jakub Fryza: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Górna Agata? 

 

- Radna Agata Górna: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Marian Kaźmierczak? 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Lewandowski Zygmunt? 

 

- Radny Zygmunt Lewandowski: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Majewski Ryszard? 

 

- Radny Ryszard Majewski: Jestem za. 
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- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Modrzejewska Iwona? 

 

- Radna Iwona Modrzejewska: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Nawrocka Wioletta? 

 

- Radna Wioletta Nawrocka: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Nawrocki Mariusz – jestem za. Pani radna Pajkert Iwona? 

 

- Radna Iwona Pajkert: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska? 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Jestem za. 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  15 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr LIII/416/2022 z dnia 14 lipca 2022 r. w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej na 2022 r. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję za głosowanie, uchwała została podjęta jednogłośnie – 

15 obecnych poparło ten projekt. Przechodzimy teraz do drugiego projektu – uchwała zmieniająca 

uchwałę ws. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno. 

 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Proszę bardzo, Pani Skarbnik. 

 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, uchwała Rady Gminy Gniezno z 

dnia 14 lipca 2022r. zmieniająca uchwałę ws. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Gniezno. W uchwale Rady Gminy Gniezno z dnia 21 grudnia 2021r. ws. uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gniezno, wprowadza się następujące zmiany: 

1) W załączniku nr 1 - " Wieloletnia prognoza finansowa" wprowadza się zmiany zgodnie z załącznikiem 

do niniejszej uchwały, który stanowi integralną część. 

2) W załączniku nr 2 – "Wieloletnie przedsięwzięcia finansowe" wprowadza się zmiany zgodnie z 

załącznikiem do niniejszej uchwały, który stanowi integralną część. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Pani Skarbnik. Otwieram dyskusję nad tym punktem, 

proszę o zadawanie pytań. Pytań nie widzę, w takim razie zamykam dyskusję i poddaję pod głosowanie 

drugą uchwałę w dniu dzisiejszym – uchwałę zmieniającą uchwałę ws. uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gniezno. Przechodzimy do głosowania imiennego. Pani radna Maria 

Brykczyńska? 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Jestem za. 
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- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radna Kamila Butrymowicz?  

 

- Radna Kamila Butrymowicz: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Ciesielski Łukasz?  

 

- Radny Łukasz Ciesielski: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Dobrzyński Patryk?  

 

- Radny Patryk Dobrzyński: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Dziel Bolesław?  

 

- Radny Bolesław Dziel: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Fryza Jakub? 

 

- Radny Jakub Fryza: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Górna Agata? 

 

- Radna Agata Górna: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Marian Kaźmierczak? 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Lewandowski Zygmunt? 

 

- Radny Zygmunt Lewandowski: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Majewski Ryszard? 

 

- Radny Ryszard Majewski: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Modrzejewska Iwona? 

 

- Radna Iwona Modrzejewska: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Nawrocka Wioletta? 

 

- Radna Wioletta Nawrocka: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Nawrocki Mariusz – jestem za. Pani radna Pajkert Iwona? 

 

- Radna Iwona Pajkert: Jestem za. 
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- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska? 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Jestem za. 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  15 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła nr LIII/417/2022 z dnia 14 lipca 2022 r. zmieniająca uchwałę w 
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję za głosowanie, uchwała została podjęta jednogłośnie – 

15 radnych poparło projekt. Dziękuję Państwu za głosowanie, dziękuję Pani Skarbnik za przedstawienie 

projektu. 

Drodzy Państwo, zamykam punkt 2 i przechodzę do punktu 3. 

 

3. Zakończenie obrad LIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Zanim zamknę sesję to przypomnę, że kolejna sesja, która będzie 

zwołana wynika z trybu pracy Rady i odbędzie się w dniu 29 września, czyli za dwa miesiące – chyba że 

będzie jakaś konieczność to spotkamy się wcześniej. 

Drodzy Państwo, wobec wyczerpania porządku obrad zamykam LIII nadzwyczajną sesję Rady Gminy 

Gniezno. Dziękuję Państwu za obecność. Życzę dobrych wakacji i do zobaczenia we wrześniu. 

 

Obrady LIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno zakończono o godz. 10.35. 

 

 

 

          Protokolant:           Obradom sesji przewodniczył: 

         Monika Salska         Mariusz Nawrocki 

                  oraz                    Przewodniczący Rady Gminy Gniezno 

      Monika Ofertowicz  

Biuro Rady Gminy Gniezno      


